
Beste gemeenteraadsleden, 

 

Hierbij doe ik een oproep aan u allen voor het verzorgend personeel van Kennermerhart. 

Dit verzorgingshuis zit pal boven de parkeergarage van de Cronje, het personeel kan hier geen 

maandelijkse  abonnement op krijgen terwijl deze garage gemiddeld maar voor 50% gevuld staat met 

voertuigen. 

Het zou voor het personeel die veelal ploegendiensten lopen een verademing zijn om hier te kunnen 

parkeren. 

Nu worden de voertuig in de buurten rondom dit verzorgingshuis gezet dat weer overlast geeft aan 

de buurtbewoners. 

Dit zou voor beide partijen een win win kunnen betekenen, de veelal vrouwen s’avonds veiliger naar 

hun voertuig kunnen gaan en de gemeente verdienen hier ook nog eens aan. 

Misschien dat u dit als gemeente in overweging kunt nemen. 

Met vriendelijke groet: 

M Bouman  

 

 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 


